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PROTOKÓŁ Nr  XL/2017 

z XL Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek, odb ytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta 

Szczecinek w dniu 27 marca 2017 roku 

 

Ustawowy skład Rady Miasta : 21 radnych. Początkowo obecnych: 18 radnych, według załączonej listy 

obecności. Nieobecni radni: Marcin Bocheński i Zdzisław Miechowiecki. Spóźniony radny: Marcin Bedka, 

od tej chwili obecnych 19 radnych. 
 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przywitała zebranych stwierdzając wymagane kworum, tj. 18 radnych, i o godz. 9:00 otworzyła sesję,  

przedstawiając porządek obrad:      

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miasta Szczecinek: z 19.12.2016r., z 18.01.2017r. z 30.01.2017r.,  

z  27.02.2017r. oraz z 13.03.2017r.   

3. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2017-2025.  

4. Uchwała w sprawie przyjęcia projektu programu zdrowotnego pn. „Program dofinansowania do leczenia 

niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców miasta Szczecinek na lata 2017-

2019”. 

5. Uchwała w sprawie zmiany wysokości opłaty od posiadania psów. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Szczecinku obowiązujące na 

terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia 01.05.2017r. do dnia 30.04.2018r. 

7. Uchwała w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Miasto 

Szczecinek do nowego ustroju szkolnego. 

8. Uchwała w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkola, oddziałów przedszkolnych i klas 

pierwszych szkół podstawowych, dla których Miasto Szczecinek jest organem prowadzącym. 

9. Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta Szczecinek w 2017 roku. 

10. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie zasad obciążania nieruchomości gruntowych stanowiących własność Miasta 

Szczecinek służebnościami gruntowymi. 

12. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Parkowa”  

w Szczecinku. 

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Szczecińska IV” w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Miasta Szczecinek na lata 2018-

2026. 

16. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Z. D. na Komendanta Straży Miejskiej w Szczecinku. 

17. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 
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18. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek.  

19. Wnioski i zapytania radnych. 

20.   Zamknięcie sesji. 

            

Ad.2. Przyj ęcie protokołów z sesji Rady Miasta Szczecinek:  z 19.12.2016r., z 18.01.2017r.  

z 30.01.2017r., z  27.02.2017r. oraz z 13.03.2017r.   

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− przypomniał, że na ostatniej sesji Rady Miasta Szczecinek zgłosił wniosek o zmianę treści protokołu  

z dnia 19.12.2016r., w części dotyczącej jego wypowiedzi, 

− niestety wnioskowana przez niego zmiana nie została wprowadzona, dlatego będzie głosował przeciw 

przyjęciu tego protokołu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− nie zgodziła się z wypowiedzią radnego ponieważ część wnioskowanych zmian została wprowadzona, 

a część nie, o czym radny został poinformowany, ale żadnych nowych uwag nie wniósł, 

− Przewodnicząca prosiła po sesji nadzwyczajnej, aby zgłaszać ewentualne uwagi do omawianego 

protokołu z sesji, 

− wyjaśniła, że zapisy protokołu nie są stenogramem z przebiegu sesji, ani cytatem wypowiedzi, mają 

jedynie odzwierciedlać sens wypowiedzi, dlatego nie zgadza się z opinia radnego. 

 

Do zebranych dołączył spóźniony radny Marcin Bedka. Obecnych 19 radnych. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− właśnie o to mu chodzi, że protokół ma odzwierciedlać sens wypowiedzi, a zdaniem radnego część 

protokołu z 19.12.2016r. nie odzwierciedla sensu jego wypowiedzi, 

− powtórzył, że będzie przeciw jego przyjęciu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− uważa, że swoje dodatkowe uwagi radny mógł zgłosić po otrzymaniu informacji o wprowadzeniu 

zmian w protokole, ale radny tego nie zrobił, 

− Przewodnicząca przyjęła stanowisko radnego do wiadomości, 

− poinformowała zebranych, że na  sali obrad jest już 19 radnych, 

− przystąpiła do głosowania kolejno nad przyjęciem każdego z protokołów osobno. 

 

W głosowaniach jawnych Rada Miasta przyjęła kolejno protokoły z sesji następującą ilością głosów: 

− protokół z dnia 19.12.2016r. = 14 głosów „za,  4 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”; 

− protokół z dnia 18.01.2017r. =  jednogłośnie 19 głosów „za”; 

− protokół z dnia 30.01.2017r. = jednogłośnie 19 głosów „za”; 

− protokół z dnia 27.02.2017r. = jednogłośnie 19 głosów „za”; 

− protokół z dnia 13.03.2017r. = jednogłośnie 19 głosów „za”. 
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Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja zagłosowała w następujący sposób: 3 głosy „za”, 3 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− na sesji budżetowej mówił, że wprowadzenie do budżetu miasta środków na in vitro odbyło się ad hoc, 

− świadczy to o tym, jak naprawdę RATUSZ podchodzi do tej kwestii,  

− uważa, że program  został przygotowany „na kolanie”, na zasadzie „kopiuj - wklej” z miasta Poznania, 

− to ten sam projekt co w Poznaniu, co świadczy o tym, jak w Szczecinku podchodzi się do tego 

problemu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− gdyby radny przyjrzał się uchwałom podejmowanym w tej kwestii w innych miastach to by wiedział, że 

takie uchwały muszą przejść odpowiednią procedurę, nie ma przeszkód, żeby wzorować się na innych 

miastach, jak np. również na mieście Łodzi. 

 

Grażyna Kuszmar radna: 

− uważa, że radny Jacek Pawłowicz mówi nieprawdę, że program przygotowano na zasadzie kopiuj-

wklej, ponieważ na posiedzeniu Komisji Problemów Społecznych to ona wskazała na pomyłkę w treści 

programu dot. błędnego wpisania w jednym  miejscu „Poznania” zamiast „Szczecinka”, 

− radni na posiedzeniu Komisji dyskutowali już po uwzględnieniu w/w uwagi. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła uwagę, że dyskusja o programie in vitro przewidziana jest w następnym punkcie obrad, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  12 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła omawianą uchwałę, jednak ze względów na pomyłkę techniczną przy liczeniu głosów – po 

zasięgnięciu opinii Pana mecenasa Czesława Podkowiaka glosowanie zostało powtórzone. Rada Miasta   

12 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę : 

Nr XXXIX/339/2017  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2017-2025. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 
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Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie, 

− prosi o poprawienie zapisu w projekcie Programu w pkt V.IV – zamiast „mieszkańcom Poznania” 

powinno być „mieszkańcom Szczecinka”, 

− Program szczecinecki wzorowany jest na Programie przyjętym w Łodzi, a jego autorem jest prof. 

Wołoszyński, podobny program realizuje też Częstochowa, 

− na posiedzeniu Komisji radny dr Marek Ogrodziński omówił szczegółowo zasady funkcjonowania 

Programu, projekt Programu zostanie wysłany do specjalistycznej agencji weryfikacyjnej, 

− w Programie znajduje się opis warunków, jakie pary muszą spełnić, aby otrzymać dofinansowanie, 

które wyniesie 5 tys. zł dla jednej pary, 

− przyjęcie projektu Programu to wstępna procedura, jeszcze będzie o niej mowa. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− po konsultacji z Panem mecenasem Czesławem Podkowiakiem wyjaśniła, że zasygnalizowana przez 

Przewodniczącą Komisji poprawka nie wymaga głosowania. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− nie od dziś wiadomo, że sprawa in vitro dzieli także polityków, znane jest tez stanowisko Kościoła  

w tej kwestii, to zbyt dalekie ingerowanie w organizm ludzki, dlatego nie poprze tej uchwały, 

− zapytał radnego Marka Ogrodzińskiego jako organizatora programu, czy to będzie leczenie 

niepłodności, czy chodzi o zapłodnienie pozaustrojowe ? 

− uważa, że ta metoda in vitro nie ma nic wspólnego z leczeniem niepłodności. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− niepłodność jest chorobą społeczną, ponieważ para nie może posiadać potomstwa, 

− efektem leczenia jest pozyskanie dobrostanu zdrowia, w tym psychicznego, efekt końcowy to 

satysfakcja fizyczna i psychiczna w związku z posiadaniem własnego biologicznego dziecka, 

− podał przykłady zaburzeń u mężczyzn i kobiet, omówił kwestie medyczne  związane z in vitro, 

− uważa, że nie ma innej metody, która byłaby w stanie dać takim parom własne potomstwo, 

− będą kwalifikowane tylko te pary, które wykorzystały wszystkie inne możliwości zajścia w ciążę, 

− jest to forma leczenia niepłodności dotycząca pozaustrojowego zapłodnienia, nie będzie to dotyczyć 

wszystkich form niepłodności. 

 

Paweł Kwak radny: 

− Klub Radnych Razem dla Szczecinka uważa, że samorząd nie powinien tym się zajmować, to zadanie 

rządu. 

 

 Marek Ogrodzi ński radny: 

− światopogląd jest jednym z efektów życia ludzkiego, to ważna kwestia, ale on patrzeć na problem jako 

lekarz, spotkał dzieci, które narodziły się wskutek zastosowania in vitro,  
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− łatwo powiedzieć nie, kiedy to nie dotyczy człowieka bezpośrednio, gdyby radni opozycji zobaczyli 

pary, które gotowe są oddać wszystko, „ostatnią koszulę”, aby mieć własne dzieci, zmieniliby zdanie, 

− sądzi, że większość radnych posiada swoje biologiczne dzieci, które kochają i oddaliby za nie życie, 

− podobnie pary, które nie mogą mieć swoich dzieci, oddają wszystko, żeby mieć dziecko, 

− postuluje, aby każdy zajrzał w tej kwestii we własne sumienie. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał radnego Marka Ogrodzińskiego, czy odrzuca kwestie światopoglądowe dot. aborcji, skoro 

odrzuca je w kwestii in vitro ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− uważa, że radny myli dwie różne kwestie, aborcję i in vitro, i jego wypowiedź jest nie na temat. 

 

Marek Ogrodzi ński radny:  

− nie wykonał aborcji i nie wykona, bo to jest właśnie jego światopogląd, ale in vitro i aborcja to dwie 

różne sprawy, 

− poza tym łatwo mówić o zakazie aborcji, ale jak się zachować, kiedy trzeba wybrać, czy ratować 

matkę czy dziecko ? to tak, jak z ratowaniem życia człowieka, jest jeszcze nadzieja, czy już jej  

nie ma, 

− pytanie, czy to lepsze czy gorsze jest trudne, nikt nie jest w stanie tego ocenić, kto w swoich rękach 

nie miał życia drugiego człowieka, to pozostaje w sumieniu lekarzy, 

− są ludzie, którzy wykonywali kiedyś aborcje i teraz się do tego przyznają mówiąc, że tego żałują, 

− nie odrzuca swojego światopoglądu, ale musi spojrzeć na problem z szerszej perspektywy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła uwagę, że tematem dyskusji nie jest kwestia aborcji. 

 

Paweł Kwak radny: 

− rozumie argumenty radnego Marka Ogrodzińskiego, ale powołał się na obchody zorganizowane  

w dniu 08.03.2017r. przeciwko aborcji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przerwała wypowiedź radnego, która była nie na temat. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− nie zgadza się z Przewodniczącą Rady Miasta i uważa, że to jakieś rozdwojenie jaźni, ponieważ 

mowa jest o sprawach życia i śmierci, 

− zapytał, jak można było tanecznym krokiem chodzić wokół zdjęcia martwego dziecka ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wyłączyła radnego mikrofon ze względu na wypowiedź nie na temat. 
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Marcin Kaszewski radny: 

− ta dyskusja jest kontynuacją dyskusji, jaka miała miejsca na posiedzeniu Komisji Budżetowo-

Ekonomicznej, radni opozycji mówili, że nie poprą tej uchwały, a w Klubie Radnych PO poszczególni 

radni mają na ten temat różne zdanie, 

− była też dyskusja na ten temat na spotkaniu Klubu Radnych PO, to zgrany zespół radnych, 

− obecna dyskusja zmierza do nikąd, dlatego jeśli dalej ma być mowa o aborcji, to składa wniosek 

formalny o jej zakończenie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− dyskusja ma być nie o aborcji, a o in vitro, czy w związku z tym radny podtrzymuje wniosek formalny  

o jej zakończenie ? 

 

Marcin Kaszewski radny: 

− podtrzymał wniosek formalny. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− dopuściła 2 głosy za wnioskiem i 2 głosy przeciw. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− jest przeciwko zamykaniu dyskusji, chce merytorycznej dyskusji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− też jest przeciwko wnioskowi, ma nadzieję, że opozycja zgłosi merytoryczne uwagi, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad wnioskiem. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta przy 5 głosach „za, 11 glosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

odrzuciła wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała, że dyskusja trwa nadal. 

 

Marcin Bedka radny: 

− uważa, że powinno zostać wyjaśnione, kto będzie oceniał merytoryczność wypowiedzi radnych – 

radny Marek Ogrodziński czy Przewodnicząca Rady Miasta? 

− radnym opozycji przerywa się ich wypowiedzi, gdy radny wypowie się nie po myśli, to Przewodnicząca 

Rady Miasta odbiera mu głos, taka dyskusja mija się z celem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przed sesją radni otrzymują porządek obrad informujący, o czym będzie dyskusja, 

− zgodnie z Regulaminem Sesji Rady Miasta Szczecinek to Przewodnicząca Rady Miasta prowadzi 

sesję, zacytowała zapis w/w Regulaminu. 
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Marcin Bedka radny: 

− uważa, że omawiana uchwała, podobnie jak aborcja, dotyczy także kwestii światopoglądowych,  

i trudno jest oddzielić jedną kwestię od drugiej, 

− gdyby mówił o czymś nieistotnym, to by zrozumiał zachowanie Przewodniczącej Rady Miasta, ale 

mowa jest o sprawach życia i śmierci, 

− zapytał radnego Marka Ogrodzińskiego, czy według niego, jeśli zachodzi do zapłodnienia, to tym 

samym dochodzi do powstania nowego życia ? czy powstaje nowy człowiek, czy nie ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− z Regulaminu Sesji nie wynika, że radny może mówić przez 5 minut na każdy dowolny temat,  

a jedynie na temat będący porządkiem obrad. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− tam gdzie jest wiara pewne rzeczy trzeba przyjąć a priori, w sytuacji, o której mówił radny Marcin 

Bedka dochodzi do zaplemnienia, czy to jest życie? to wyłącznie kwestia wiary i światopoglądu, 

− z badań naukowych wynika, że u kobiet, u których dochodzi do zaburzeń miesiączkowych, ok. 30% 

ma elementy ciąży. 

 

Renata Rak radna: 

− projekt uchwały nie namawia, nie zachęca par do zastosowania in vitro, ale daje im prawo wyboru, 

− radni nie mają prawa decydować za tych, którzy mają taki dylemat, niech te pary postąpią zgodnie  

z własnym sumieniem. 

 

Marcin Bedka radny: 

− skoro radna mówi, że Rada Miasta nie ma prawa namawiać par, to zwraca uwagę, że chodzi o to, iż 

wszyscy mieszkańcy mają ten Program finansować, nawet ci, którzy się na takie rozwiązanie  

nie zgadzają, 

− opozycja w imieniu mieszkańców nie zgadza się na taki sposób wydatkowania publicznych pieniędzy, 

− ponowił pytanie do radnego Marka Ogrodzińskiego jako lekarza, czy z medycznego punktu widzenia, 

gdy dochodzi do zapłodnienia, to powstaje nowe życie, czy nie ? 

− to co powiedział radny Marek Ogrodziński nie odpowiada na to pytanie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− problem poruszony przez radnego Marcina Bedkę dotyczy kwestii teologicznych i wiary. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− to kwestia wiary i medycyny, gdyby iść tokiem myślenia radnego Marcina Bedki to od wielu lat jest 

wielka luka w prawie, ponieważ nikt nie karze kobiet, które mordują dzieci będąc w ciąży, to jest te, 

które np. palą papierosy, 

− jeśli kobieta urodzi dziecko i da mu zapalić papierosa, to jest to przestępstwo, gdy jest w ciąży nikt jej 

za to nie karze, 
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− mowa jest o dylemacie etycznym, a radny Marcin Bedka nie zmusi go do tego, by jednoznacznie 

stwierdzić, od którego momentu jest już dziecko, mówi, że jest zarodek, jak widzi serce mówi, że bije 

serce dziecka, słowo „dziecka” dotyczy: uszu, głowy, rączek, nóżek,  

− zarodek zupełnie inaczej wygląda, 

− każdy ma swój światopogląd, ale trzeba na problem pod kątem innych osób, 

− w medycynie nie ma „białego” ani czarnego”, jak wżyciu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przysłuchuje się dyskusji i nabiera pewności, że radny Marcin Kaszewski miał rację wnioskując  

o zakończenie tej dyskusji,  

− może okuliści mają inne zdanie na temat in vitro, opozycja chce zdeprecjonować wielkie osiągnięcia 

ostatnich lat dotyczące możliwości uzyskania swojego dziecka, ani wiara ani Kościół nie jest w stanie 

zdyskredytować nauki, to żadna sprawa światopoglądu, to ratunek dla wielu par, ale obecny rząd się 

ze wspierania tych par wycofał, 

− ciekawe, czy radny Marcin Bedka stanąłby naprzeciwko osoby urodzonej w wyniku in vitro, 

− Program jest trudny, musi być najpierw zweryfikowany, musi też być zgoda Pani Prezydent Łodzi, 

ponieważ Łódź posiada prawa autorskie do tego Programu, 

− temat wróci potem nie jako projekt, ale już jako Program i rozpocznie się akcja mająca na celu 

poinformowanie mieszkańców, kto będzie mógł się starać o dofinansowanie, 

− poza tym każda rzecz omawiana na sesji finansowana jest z pieniędzy mieszkańców, po to jest organ 

stanowiący, aby o tym decydować, 

− in vitro nie jest zabronione, i to nie jest łamanie prawa, są na ten cel pieniądze w budżecie Miasta, 

− spodziewał się, że radni będą dyskutować nad rozwiązaniami szczegółowymi, a nie nad kwestiami 

semantycznymi, opozycja cofa to do średniowiecza, 

− większość społeczeństwa jest za przyjęciem Programu in vitro. 

 

Marcin Bedka radny: 

− wyjaśnił, że rozumie, jak ma wyglądać Program, ale najpierw na ten Program trzeba się zgodzić, 

− Burmistrz ma inny dylemat, a radny taki: czy się zgodzić, Burmistrz spytał go, czy stanąłby naprzeciw 

dziecka urodzonego w wyniku in vitro, a czemu jest winne dziecko ?  

− radny zapytał o to, czy zapłodnienie oznacza powstanie życie, czy nie, ponieważ w ramach in vitro jest 

zapładnianych dużo komórek jajowych, natomiast wprowadzanych do organizmu jest tylko kilka,  

− jeżeli to nie jest życie, to nie ma znaczenia co się z tym dzieje,  

− gdy kobieta jest w ciąży mówi, że będzie miała dziecko, a nie że będzie miała zygotę, 

− czy to dziecko, czy nie niech odpowie radny Marek Ogrodziński jako lekarz. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− gdy dochodzi do pobrania komórek z organizmu matki, są różne metody zapłodnienia in vitro, 

− na co dzień nie zajmuje się in vitro, ale na podstawie badan naukowych a nie wiary lekarz pobiera te 

komórki, które mają największe szanse rozwoju, 

− pozostałe są zamrażane i przebywają 25 lat w ciekłym azocie, w Polsce kilkanaście lat. 
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 Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− to metoda stosowana od niedawna, to że w Polsce kilkanaście lat nie znaczy, że po tym czasie są 

wyrzucane, oznacza, że tyle dopiero ta metoda jest realizowana w Polsce. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− nie wie co się wydarzy w przyszłości, i jaki będzie postęp medycyny,  

− podał przykład przeszczepów serca, z czego korzysta dziś setki tysięcy ludzi, a kiedyś było to nie do 

pomyślenia, kiedyś mówiono:  „zostaw swoje narządy na Ziemi, Pan Bóg ich nie potrzebuje w Niebie”, 

− dziś trudno sobie wyobrazić leczenie bez przeszczepów serca, podobnie jest z in vitro,  

− medycyna jest najbardziej rozwijająca się nauką na świecie, co 6 lat następuje podwojenie wiedzy  

w tej dziedzinie, dziś dziecko ważące 1000g jest ratowane, kiedyś nie, 

− w latach sześćdziesiątych XX wieku Kościół Katolicki był przeciwny przeszczepom serca, dziś już tego 

nie słychać, dziś hierarchowie Kościoła mówią o in vitro, za kilka lat mogą zmienić zdanie. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− Burmistrz mówi, że opozycja tego nie rozumie, i że okuliści tego nie rozumieją, i Burmistrz się  

wyśmiewa, to wypowiedź Burmistrza zupełnie bez sensu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− Burmistrz powiedział, że okuliści mają inne zdanie i nie wyśmiewał się, 

− za in vitro przyznano nagrodę Nobla,  

− co do tego, jaki jest stosunek Kościoła do pewnych kwestii na przestrzeni lat świadczy to, jak to się 

zmienia nawet o 180o  

− nie do końca prawdą jest, że Kościół jest przeciwko in vitro, ponieważ tylko Kościół Katolicki 

prezentuje takie stanowisko, inne Kościoły to akceptują, 

− powołała się na słowa księży opublikowane w Tygodniku Powszechnym, że rolą Kościoła  Katolickiego 

jest wskrzeszanie wiary, rola polityków wypracowanie kompromisów, 

− trzeba zdawać sobie sprawę, że nie wszyscy są katolikami, i że ponad 90% społeczeństwa popiera in 

vitro, dlatego będzie głosować za in vitro, taka jest rola lokalnej polityki – wprowadzanie 

kompromisów, 

− biorąc pod uwagę to, że wypowiedzi radnych opozycji są wciąż te same, składa wniosek formalny  

o zamknięcie dyskusji, 

− dopuściła 2 głosy za wnioskiem i 2 głosy przeciw. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− jest za zakończeniem dyskusji, wyjaśnił przy tym, że mówiąc o stanowisku Kościoła miał na myśli 

Kościół Katolicki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” 

postanowiła zakończyć dyskusję. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  12 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/340/2017  

w sprawie przyj ęcia projektu programu zdrowotnego pn. „Program dofi nansowania do leczenia 

niepłodno ści metod ą zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszka ńców miasta Szczecinek  

na lata 2017-2019”. 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/341/2017  

w sprawie zmiany wysoko ści opłaty od posiadania psów. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− omówił projekt uchwały przedstawiając i omawiając prezentację multimedialną,  

− zasady kalkulacji i sprecyzowanie taryf nie ulegają zmianie, zmienił się jedynie sposób odliczenia 

amortyzacji, podczas prezentacji omówione zostały między innymi takie kwestie jak:  

− księga udziałów spółki, która tworzy 6 gmin, długość sieci wodociągowej i kanalizacyjnej, 

− sposób kalkulacji sprzedaży wody, odbioru ścieków i efektywności obsługi sieci ogółem, 

− podstawy prawne sporządzenia taryf, w tym wykreślenie z kosztów ogólnych kosztów amortyzacji lub 

odpisów umorzeniowych, zasady ustalania wielkości sprzedaży ilościowej, 

− koszty wydziałowe i koszty ogólnozakładowe, wykaz zobowiązań spółki, spłaconych i pozostałych do 

spłaty, ustalenie poziomu niezbędnych przychodów, kalkulacja ceny w zakresie zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków, opłata abonamentowa i zasady jej kalkulacji, 
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stawki opłat za przekroczenie warunków, stawkę opłaty za nowe przyłącze, wykres obejmujący straty 

wody, straty maleją, prognoza cen na podstawie Studium Wykonalności. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zapytał, czy Przewodnicząca Rady Miasta widziała prezentację przed sesją ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− tak. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− skąd pochodzi kwota 4 mln zł wykazana w rachunku przepływów pieniężnych ? czy to dotacja ? 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− tak, chodzi o dotację. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zapytał o koszty amortyzacji dotyczące zużycia wody i odbioru ścieków ? 

 

 Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− wyjaśnił zasady naliczania amortyzacji oraz zasady gromadzenia środków na odtworzenie środka 

trwałego. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− na koniec 2015r. po spłaceniu zobowiązań w Spółce pozostało ponad 7 mln złotych wolnych środków, 

czyli powstała nadpłynność finansowa, w ubiegłym roku nastąpiło obniżenie stawek taryfowych, 

dlatego podobnie mogą pozostać wolne środki w tym roku, 

− opozycja cieszy się z obniżek cen, ale obniżki te mogłyby być większe. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− wyjaśnił, że te 7 mln zl to nie były płynne środki finansowe, ale rozliczenie rodzajowe i to nie gotówka 

w kasie, i to się nie zamienia na pieniądze. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− nawiązał do kosztów zużycia wody w Bornem Sulinowie informując, że tam woda nie była dobrej 

jakości, zapytał, czy w 2016r. zdarzyły się tam zanieczyszczenia chemiczne ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła uwagę, że dyskusja dotyczy taryf w Szczecinku. 
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Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− od dłuższego czasu nie ma problemu z tymi zanieczyszczeniami, o których mówi radny Andrzej 

Grobelny, ale i tak będzie tam nowe ujęcie głębinowe, nowa stacja została już wybudowana. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− z pewnością jeśli chodzi o całą Spółkę są to istotne kwestie, ale to problem tamtych gmin, 

− można się cieszyć, że w Szczecinku woda jest dobra, i że Spółka jest zarządzana bardzo dobrze. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− nie po raz pierwszy odbywa się dyskusja na ten temat, 

− Rada Miasta może tylko proponowane  taryfy zatwierdzić, nie ma możliwości prawnej ich odrzucenia 

chyba, że wykaże się błąd w wyliczeniach, 

− radny Jacek Pawłowicz  twierdzi, że wydaje mu się, że ceny mogłyby być niższe, jeśli jednak radny 

widzi błąd w wyliczeniach, to niech ten błąd wskaże. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− wszyscy wiedzą, że PWiK jest Spółką miejską, i że ze strony Burmistrza są naciski, 

− opozycja od kilku lat mówi o możliwości obniżenia stawek, a Burmistrz zapewniał wówczas, że jest to 

niemożliwe, a okazuje się, że jednak można. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− propozycja taryf nie pochodzi od Burmistrza, ponieważ to nie jest jego kompetencja. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny otrzymał przed sesją wszystkie dane w ramach zapytań radnych, to niech teraz uzasadni, że 

stawki taryf mogą być niższe, 

− na posiedzeniu Komisji oraz na sesji przedstawiany jest bardzo czytelnie algorytm wyliczeń, wszystkie 

elementy są w nich uwzględnione, 

− Burmistrz rozumie, że radny się na tym nie zna, ale powinien dochować chociaż należytej staranności, 

− insynuacje radnego, że są jakieś naciski ze strony Burmistrza to nieprawda, radny nie mówi o 

konkretach tylko manipuluje. 

 

Marcin Bedka radny: 

−  zapytał, czy Burmistrz pamięta, kto powiedział na sesji, że odbierze opozycji wszystkie argumenty, 

− w niektórych przypadkach się to Burmistrzowi udaje, w innych nie. 

        

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− niech opozycja poda błąd w wyliczeniach. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że obecnie ceny spadają, ponieważ spłacane są kredyty.  
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Marcin Bedka radny: 

− zawsze był za tym, żeby od mieszkańców brać mniej pieniędzy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przypomniała, że toczy się dyskusja dotycząca zatwierdzenia taryf, skoro opozycja twierdzi, że stawki 

mogą być niższe, niech wskaże błąd w wyliczeniach, do tej pory nic takiego nie wpłynęło. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− Przewodnicząca Rady Miasta doskonale zdaje sobie sprawę z tego, że do wyliczeń trzeba mieć wgląd 

do wszystkich dokumentów, a radni takiego wglądu nie mają, dlatego opozycja tylko sygnalizuje, że 

stawki mogłyby być niższe. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zapytała Prezesa PWiK, czy w uzasadnieniu stawek taryf mowa jest o „woli Burmistrza” jak składnika 

decydującego o wysokości tych taryf ? 

− wie, że to głupie pytanie, ale musi je zadać, ponieważ to sugeruje opozycja. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− stwierdził, że nie ma takiego zapisu. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− nie ma głupich pytań, są głupie odpowiedzi. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− nawiązując do słów radnego Jacka Pawłowicza stwierdziła, że są jeszcze głupie wypowiedzi. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− dziwi się, że Przewodnicząca Rady Miasta nie zwraca uwagi Burmistrzowi. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/342/2017  

w sprawie zatwierdzenia taryf  za zbiorowe zaopatrzenie w wod ę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla 

Przedsi ębiorstwa Wodoci ągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Szczecinku obowi ązujące na terenie 

Miasta Szczecinek w okresie od dnia 01.05.2017r. do  dnia 30.04.2018r. 

 

O godz.11:01 Przewodnicząca Rady Miasta ogłosiła przerwę w obradach, która potrwała do godz. 11:15. Po 

przerwie obecnych 19 radnych.  
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Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/343/2017  

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i g imnazjów prowadzonych przez Miasto 

Szczecinek do nowego ustroju szkolnego. 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− chodzi o miejsce zamieszkania rodziców dzieci zgłaszanych do przedszkola i miejsce pracy rodziców 

lub opiekunów prawnych – czy te punkty nie są utrudnieniem? podał hipotetyczny przykład,  

− są sygnały, że rodzice specjalnie meldują miejsce zamieszkania w pobliżu przedszkola, aby uzyskać 

większą szansę na przyjęcie ich dziecka do tego przedszkola, 

− prosi o wzięcie tego problemu pod rozwagę. 

 

Renata Rak radna: 

− jako członek Miejskiej Rady Oświaty wyjaśniła, że to nowa kwestia, którą poruszył radny, na 

posiedzeniach MRO to dyrektorki przedszkoli  zaproponowały przedstawione rozwiązanie, następnie 

głosowali za tym zarówno przedstawiciele przedszkoli, jak i przedstawiciele rodziców. 

 

Tomasz Czuk Dyrektor KCUW w Szczecinku: 

− radny Jacek Pawłowicz niczego nowego nie powiedział, te kryteria zaproponowała Miejska Rada 

Oświaty po konsultacjach społecznych, 

− było wiele propozycji, ale te są wynikiem kompromisu po burzliwej dyskusji. 

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

− też jest członkiem Miejskiej Rady Oświaty, radni mogą być teoretykami w omawianej sprawie,  

a posiedzenie MRO to spotkanie praktyków. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/344/2017  

w sprawie okre ślenia kryteriów rekrutacji do przedszkola, oddziałó w przedszkolnych i klas pierwszych 

szkół podstawowych, dla których Miasto Szczecinek j est organem prowadz ącym. 

 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w tytule uchwały oraz w tekście zapis „miasto Szczecinek” powinien być z dużej litery „Miasto 

Szczecinek, korekta ta nie wymaga głosowania, 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały - w § 3 ust.1 pkt.4 po słowie „karmy” dodanie zapisu:  

„i opieki weterynaryjnej dla zwierząt”, 

− wskazał też na nowe zapisy w stosunku do poprzedniej uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− propozycja tej poprawki wypłynęła na posiedzeniu Komisji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że roczny koszt w/w opieki weterynaryjnej to ok. 30 tys. zł. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 3 glosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”  

i 0 głosach „przeciw”. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− jest za tym projektem, ale skoro Miasto daje na to pieniądze chce zapytać, co będzie wchodziło  

w zakres tej opieki weterynaryjnej? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− niczego Miasto nie daje, a jedynie w tym przypadku tych usług nie zabierze,  

− chodzi o to, że jeżeli zwierzę jest chore, a kogoś nie stać na leczenie, to wówczas będzie można 

skorzystać z w/w opieki weterynaryjnej. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− podziękował za zgłoszenie autopoprawki, ponieważ to on o nią wnioskował. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad autopoprawką. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie przyjęła autopoprawkę zgłoszoną przez Burmistrza. 

 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/345/2017  

w sprawie programu opieki nad zwierz ętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomno ści zwierz ąt na 

terenie Miasta Szczecinek w 2017 roku. 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgłosił autopoprawkę proponując wykreślenie w § 1 pkt 1 działek nr: 467/1 i 467/2 o łącznej  

pow. 929 m2 w obr. 13 przy ul. Lipowej,  

− to wejdzie na kolejną sesję, ponieważ jest propozycja innego podziału tej nieruchomości. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja w głosowaniu jawnym zajęła następujące stanowisko: 3 głosy „za”, 3 głosy „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się”, uwzględniając już autopoprawkę proponowaną przez Burmistrza, 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie. 

 

Marcin Bedka radny: 

− kilka sesji wstecz omawiana była kwestia działki na osiedlu generalskim, 

− pomiędzy tymi sesjami nie było żadnej uchwały dotyczącej zbycia nieruchomości na poprawę 

zagospodarowania, 

− tamta działka w ocenie radnego została podzielona niezgodnie z przepisami prawa, 

− tu jest taki sam przypadek, dlatego chyba znowu trzeba będzie zgłosić sprawę do Prokuratury,  

− tamta sprawa już jest w Prokuraturze, a to jest taka sama sytuacja, 

− gdy pojawiają się dziwne podziały, pojawiają się dziwne zbieżności nazwisk, i tu i tam pojawia się 

nazwisko znanego szczecineckiego przedsiębiorcy, 

− teraz sprawdza to prokuratura, nie wykluczone, że za chwilę będzie sprawdzać również tę uchwałę, 

− opozycja będzie głosować przeciwko tej uchwale. 
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Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− w ubiegłym roku Rada Miasta podjęła uchwałę dotycząca planu zagospodarowania przestrzennego  

i tam taki podział nieruchomości został ujęty w planie, 

− zademonstrował slajdy z mapą sytuacyjną ukazującą przykładowe inne działki, już sprzedane na 

poprawę zagospodarowania terenu, 

− wówczas opozycja jeśli nie było tam nazwiska „G…”, uchwały nie kwestionowała, 

− ze względu na procedury ta działka została przeznaczona do sprzedaży odrębnie, nie ma w tym 

niczego złego, zrobiono pomiary geodezyjne, czy teren nie został uszczuplony, 

− nic złego się nie dzieje,  obok lecznicy dla zwierząt  teren nie koliduje z rozwiązaniami 

komunikacyjnymi, okazał zdjęcia terenu będącego przedmiotem uchwały, 

− Miasto nie ma pomysłu na jego zagospodarowanie, a jest wola właściciela sąsiedniej nieruchomości 

na wykupienie działki,  

− dlatego uważa, że to dobre rozwiązanie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− uprzedzając ewentualne pytanie radnego Jacka Pawłowicza, czy widziała okazywane zdjęcia przed 

sesją potwierdza, że tak. 

 

Marcin Bedka radny: 

− Burmistrz przygotowuje się do sesji i radny też się przygotowuje, poprzednie wątpliwości radnego 

wzbudziło to, że nie zgadzał się numer działki, okazało się, że podział był robiony dwa razy, 

− przy pracach związanych ze ścieżką rowerową w parku nie było pomysłu, jak rozdzielić ścieżkę 

rowerową od ścieżki dla pieszych, 

− nie widzi problemu, że mieszka tam Pan G…, ale w tym, że podział nastąpił niezgodnie z planem 

zagospodarowania przestrzennego, 

− nie chce przedłużać dyskusji, stwierdza jedynie, że ma identyczne wątpliwości, jak w przypadku 

poprzedniej uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− prosi żeby radny unikał insynuacji,  

− Urząd Miasta poprosił o opinię biegłego, radny zgłosił sprawę do Prokuratury, 

− prosi, żeby z góry tej sprawy nie osądzać,  

− radny może przedstawić swoje uwagi, ale nie może twierdzić, że wszystko robiono nieprawidłowo. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− jeszcze raz zademonstrował mapy, mapa z zaznaczonym kolorem żółtym dotyczy działki nabytej 

przez radnego Andrzeja Grobelnego, czy radny uważa, że tu też były jakieś nieprawidłowości ? 

 

Andrzej Grobelny radny:  

− nie wie, czy to jest tematem sesji ? 

− ta mapa obrazuje działki mieszkańców, którzy je przedtem dzierżawili, i trwało to przez wiele lat, 
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− nie on składał wówczas wniosek tylko złożyli go wszyscy tamtejsi mieszkańcy, w czasie kiedy 

Burmistrzem był jeszcze Pan Marian Tomasz Goliński, 

− po złożeniu wniosku procedura wykupu trwała ponad 7 lat albo i więcej, w końcu plan został zmieniony 

i większość tych osób te działki wykupiła, działki zostały wykupiona za kadencji obecnego Burmistrza, 

− czy to było zrobione nielegalnie ? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− uważa, że ani w jednym przypadku ani w drugim nie było żadnego złamania prawa, i że zostało to 

zrobione zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego, 

− powołał się na przykład radnego Andrzeja Grobelnego ponieważ nie widzi w tym przypadku niczego 

złego, podobnie jak nie widzi niczego złego w przypadkach, o których mówi radny Marcin Bedka. 

 

Obrady opuścił radny Jacek Lesiuk. Obecnych 18 radnych. 

 

Tomasz Piesik Dyrektor Wydziału Nieruchomo ści: 

− potwierdza słowa Pana Daniela Raka, przed decyzją o podziale nieruchomości wydano 

postanowienie, że projekt podziału jest zgodny z planem zagospodarowania przestrzennego, 

− działki mogły zostać nabyte przez tamtych mieszkańców na poprawę zagospodarowania ich 

nieruchomości, to zgodne z ustawą. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− siedmiu dzierżawców zgłosiło wniosek, jego sytuacja i tych pozostałych osób była taka sama,  

− dlaczego akurat sugestia, że w jego przypadku nie było żadnego przestępstwa ? podano tylko jego 

działkę jako przykład, a to insynuacja, 

− mógłby zapytać tak samo, czy były jakieś przekręty związane z Sójczym Wzgórzem ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− nikt nie sugeruje, że radny Andrzej Grobelny nabył działkę niezgodnie z prawem, tylko dziwne, że 

radny Marcin Bedka nie kwestionował również tamtych sprzedaży. 

 

Marcin Bedka radny: 

− nie kwestionował tamtych uchwał, ponieważ nie był wtedy radnym. 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału Planowania Przest rzennego: 

− zasada, o której mowa jest stosowana od wielu, wielu lat, 

− to Rada Miasta zdecydowała na sesji uchwałą, że ta działka ma być na poprawę zagospodarowania 

działki sąsiedniej, Rada Miasta uchwala rozstrzygnięcia planistyczne dla danego obszaru. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie rzekomych nieprawidłowości zarzucanych przez radnego Marcina Bedkę radny ten chyba 

wie, że przeciwko niemu złożony w sądzie pozew o szkalowanie Pana G…, 
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− na przykładzie radnego Andrzeja Grobelnego pokazano, że wszystko jest w porządku, 

− Pan G… jest takim samym obywatelem Szczecinka jak inni, i ma prawo nabyć działkę wystawioną na 

sprzedaż, 

− a radny Marcin Bedka sugeruje, że wszystko jest przekrętem. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− dziwi się, że Pan Daniel Rak nie pokazał, jak Burmistrz dokupił działkę, która zasypał, a która 

wcześniej była w rzeczywistości jeziorem. 

 

Marcin Bedka radny: 

− chodziło mu o to, że są wątpliwości, zacytował zapisy z planu zagospodarowania przestrzennego,  

z których wynika, że takich działek nie można tworzyć i to budzi jego zastrzeżenia, a nie nazwisko 

biznesmena, 

− zwrócił się do Przewodniczącej Rady Miasta, czemu nie odebrała głosu Panu Danielowi Rakowi, 

któremu nie udzieliła głosu, a który  przerwał wypowiedź radnego, tylko cichutko zamilkła ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− skoro radnemu nie odpowiada sposób prowadzenia przez nią sesji, to może starać się o poparcie 

większości radnych i starać się, żeby to jego wybrano na Przewodniczącego Rady Miasta, 

− prosi o słuchanie tego, co się do radnego mówi, należy się też zastanowić, gdzie jest granica 

wypowiedzi odnoszących się do działki na osiedlu generalskim. 

 

Marcin Bedka radny: 

− teraz mowa jest o działce przy ul. Szczecińskiej, sprawdzał w internecie i uważa, że podział działki 

odbył się niezgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego. 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału Planowania Przest rzennego: 

− radny myli zapisy w planie, radny mówi o działce budowlanej, a ta, o której mowa w uchwale działką 

budowlaną nie jest, na tej działce nie będzie można budować, taką samą  zasadę Urząd Miasta 

stosuje od wielu lat i jest to zgodne z prawem, 

− prawdopodobnie radny nie odróżnia działki „niesamodzielnej” od działki „budowlanej”. 

 

Tomasz Piesik Dyrektor Wydziału Nieruchomo ści: 

− podał ustawową definicję działki „budowlanej”, a działka,  o której mowa nie spełnia tych kryteriów. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− słuchał tego, jak radny się wypowiadał, ale lepiej żeby radny poszedł się dokształcić na studia 

zaoczne, zamiast szukać informacji na forach internetowych. 
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Marcin Bedka radny: 

− żeby uzyskać uprawnienia geodety takie jakie on posiada, trzeba znać odpowiednie przepisy i zdać 

egzaminy, 

− zapytał Burmistrza, czy Burmistrz płaci za użytkowanie nieswojego gruntu i za zajęcie pasa 

drogowego na drodze powiatowej? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wnioski i zapytania radnych to inny punkt porządku obrad. 

 

Renata Rak radna: 

− cieszy się, że radny Marcin Bedka stoi na straży prawa, ale działki niesamodzielne można sprzedać 

na poprawę warunków zagospodarowania sąsiedniej nieruchomości. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad autopoprawką zgłoszoną przez 

Burmistrza Miasta. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami przyjęła zaproponowaną autopoprawkę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  13 głosami „za”, przy 3 głosach  „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/346/2017  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Na salę obrad wrócił radny Jacek Lesiuk. Obecnych 19 radnych. 

 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję informując, że na sali obrad jest 19 radnych. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja zagłosowała w następujący sposób: 3 głosy „za”, 3 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

 

Marcin Bedka radny: 

− w przypadku tej uchwały jak widać Burmistrzowi nie wystarczy, że radni i tak przegłosują wszystko, co 

Burmistrz zaplanuje, 
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− teraz proponuje się pozbawienie Rady Miasta kolejnych kompetencji, bo wtedy kompetencje te 

przejdą na Burmistrza, uważa, że Rada Miasta nie powinna pozbawiać się tych kompetencji, 

− chodzi o to, że to radni mają podejmować decyzję, a nie Burmistrz, 

− proponuje radnym z Platformy Obywatelskiej podjęcie uchwały o przekazaniu Burmistrzowi wszystkich 

kompetencji Rady Miasta, i spotykać się wtedy tylko raz na rok. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− zwróciła radnemu uwagę, żeby nie przekraczał zasad prowadzenia dyskusji, 

− jak radna-członek PO czuje się obrażona wypowiedzią radnego, 

− diety radni pobierają nie tylko za decydowanie na sesjach, ale także za obecność na posiedzeniach 

Komisji. 

 

Tomasz Piesik Dyrektor Wydziału Nieruchomo ści: 

− wyjaśnił, że przepisy prawa zezwalają na takie przekazywanie kompetencji i jest wiele miast, gdzie 

zrobiono podobnie, 

− po podjęciu uchwały, jeśli Burmistrz wyda zarządzenie, będzie to ujednolicone, będzie jasność 

procedowania i ustalone wynagrodzenia za służebność. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zacytował ostatni akapit uzasadnienia projektu uchwały,  

− jego zdaniem odpiera się uprawnienia Radzie Miasta i przekazuje Burmistrzowi, 

− wolno to zrobić i gdzie indziej to zrobiono, ale tam skład rady był podobny do składu rady  

w Szczecinku. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− gdyby radny słuchał, co mówiono o innych miastach, to by się zastanowił nad swoimi słowami. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− to, że inne miasta takie uchwały przyjęły, to żaden argument, są gminy, które biorą kredyty  

z parabanków, ale to nie jest dobry przykład. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  14 głosami „za”, przy 4 głosach  „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/347/2017  

w sprawie zasad obci ążania nieruchomo ści gruntowych stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek 

słu żebno ściami gruntowymi. 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  
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− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/348/2017   

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego terenu „Parkowa”  

w Szczecinku. 

 

Obrady opuścił radny Jacek Lesiuk. Obecnych 18 radnych. 

 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  jednogłośnie 18  głosami „za”  podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/349/2017  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Szczeci ńska IV” w Szczecinku. 

 

Na salę obrad wrócił radny Jacek Lesiuk. Obecnych 19 radnych. 

 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 19  głosami „za”  podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/350/2017  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie Statutu Miejskie go Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

 

Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 19  głosami „za”  podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/351/2017  

w sprawie przyst ąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Miasta Szcz ecinek na lata 2018-2026 . 

 

Obrady opuścił radny Andrzej Grobelny. Obecnych 18 radnych. 

 

Ad.16. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja zaopiniowała skargę negatywnie proponując Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

Marcin Bedka radny: 

− uważa, że w omawianej sprawie skarżącemu należał się mandat,  

− ale Straż Miejska w 2014r. w podobnych sprawach dot. „picia pod chmurką” czy „palenia papierosów 

w miejscach publicznych” w tamtym czasie wystawiła mandaty na kwotę ok.34 tys. zł -, co wynika ze 

sprawozdania z działalności SM, 

− w następnym okresie, kiedy poruszano kwestię likwidacji Straży Miejskiej w Szczecinku spadła liczba 

wystawianych mandatów do ok. 17 tys. zł, co chwalili mieszkańcy,  

− obecnie Straż Miejska chyba zapomina o wcześniejszym pouczaniu sprawców wykroczeń, albo wtedy 

było mniej przypadków, chociaż nie chce mu się w to wierzyć. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przypomniała, że uchwała dotyczy konkretnej skargi i konkretnego przypadku, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 
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W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/352/2017  

w sprawie rozpatrzenia skargi Z. D. na Komendanta S traży Miejskiej w Szczecinku. 

 

Ad. 17. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

− uwag nie zgłoszono. 

 

Obrady opuścił radny Marek Ogrodziński. Obecnych 17 radnych. 

 

Ad.18. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

Roman Matuszak radny: 

− w pkt 13 Informacji Przewodniczącej Rady Miasta mowa jest o piśmie sześciu parafii katolickich  

w Szczecinku w sprawie planowanego w Szczecinku koncertu „zespołu satanistycznego”, 

− czy w związku z powyższym Pani Przewodnicząca nadała jakiś bieg temu pismu ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− pismo było adresowane do Przewodniczącej Rady Miasta, ale trafiło też do Burmistrza i SAPiK-u. 

− w piśmie tym proboszczowie przedstawili uwagi dotyczące organizacji koncertu w Szczecinku, a ani 

Przewodnicząca Rady Miasta ani Rada Miasta nie są organizatorami tego koncertu, 

− Rada Miasta pełni funkcję uchwałodawczą a nie wykonawczą, 

− najpierw chciała to pismo skierować do Burmistrza i do SAPiK-u, ale podmioty te otrzymały już w/w 

pismo równolegle. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− Przewodnicząca Rady powiedziała wprost, że  organizatorem koncertu jest SAPiK, a nie Burmistrz. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− radny powinien się wsłuchać w to co mówi Przewodnicząca, ponieważ powiedziała, że ani ona ani 

Rada Miasta nie są organami wykonawczymi uchwał, organem wykonawczym jest Burmistrz a SAPiK 

jest organizatorem koncertu. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− Rada Miasta też jednak decyduje, nie wyobraża sobie, że Rada Miasta nie może odnieść się do 

omawianej kwestii. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wyjaśniła, że radni mają dostęp do w/w pisma, które znajduje się w Biurze Rady Miasta, i które 

wymieniła w swojej pisemnej informacji. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− niektóre pisma trafiają do radnych, a inne nie, a przecież radni mają prawo sami te pisma przeczytać, 
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− Przewodnicząca Rady Miasta na tę funkcję została wybrana przez radnych i powinna tę funkcję 

wykonywać jak przystało. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− jeśli pismo adresowane jest do Przewodniczącej Rady Miasta to ma prawo zdecydować, czy i jaki 

dalszy bieg nadać temu pismu, pisma adresowane do Rady Miasta są radnym przekazywane. 

Paweł Kwak radny: 

− uważa, że sprawa przekazania radnym pism to kwestia bardzo ważka, poruszana od wielu miesięcy, 

pisma mogą być przekazywane radnym chociażby drogą e-mailową. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− część radnych opozycji nie życzy sobie przesyłania im dokumentów drogą elektroniczną. 

 

Paweł Kwak radny: 

− wyjaśnił, że mówił o sobie. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− uważa, że temat tego koncertu zaczyna ludzi dzielić. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przypomniała, że to punkt obrad dotyczący informacji Przewodniczącej Rady Miasta, 

− poza tym w każdym zawiadomieniu o posiedzeniu Komisji lub sesji RM jest prośba o wcześniejsze 

zgłaszanie przez radnych ewentualnych nieobecności, 

− coraz częściej zdarza się, że zbyt późno radni na tę prośbę reagują, 

− uważa za niedopuszczalne, żeby dopiero w dniu posiedzenia Komisji radni powiadamiają o swojej 

nieobecności, kiedy praktycznie zaproszeni zostali wcześniej urzędnicy i przedstawicieli spółek oraz 

jednostek komunalnych, 

− to ogólna uwaga odnosząca się do wszystkich radnych Rady Miasta Szczecinek. 

 

Ad.19.  Wnioski i zapytania radnych. 

Marcin Bedka radny: 

− powołując się na mapę działki należącej do Burmistrza, stwierdził, że jego zdaniem Burmistrz 

częściowo zajmuje teren należący do Powiatu Szczecineckiego, 

− czy w związku z powyższym Burmistrza planuje zwrócenie się do Starosty Szczecineckiego  

z wnioskiem o przekazanie Burmistrzowi tego terenu na poprawę zagospodarowania jego działki ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− czy radny wymaga odpowiedzi od niej, prosi radnego o sprecyzowanie, do kogo kierowane jest to 

pytanie, 

− zapytała, czy Burmistrz widział tę mapę? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie widział tej mapy i musi sprawdzić informację podaną przez radnego Marcina Bedkę, ponieważ do 

tej pory nie miał o tym pojęcia, jeśli jest tak, jak mówi radny, będzie starał się o wykup tego terenu. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− przed sesją Rady Miasta poruszył z Panią Dyrektor Wydziału Komunalnego kwestie, które go 

interesowały i Pani Dyrektor obiecała się nimi zająć, dlatego nie będzie sygnalizował przygotowanego 

wcześniej w/w tematu. 

 

Obrady opuścił radny Marcin Kaszewski. Obecnych 16 radnych. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− na styczniowej sesji Rady Miasta w 2017r. powołał się na dane z GUS, że w 2014r i 2015r.  

w stosunku do 2013r. wzrósł poziom zanieczyszczenia powietrza na terenie powiatu szczecineckiego, 

− wówczas Burmistrz powiedział, że to informacja nieprawdziwa, 

− w związku z powyższym Pan M.W. zwrócił się do Prezesa GUS z wnioskiem o wyjaśnienie, czy 

Burmistrz Szczecinka ma rację, 

− radny zacytował odpowiedź Prezesa GUS, który potwierdził prawdziwość  informacji, na która radny 

powołał się na styczniowej sesji, 

− uważa, że Burmistrz powinien przeprosić GUS. 

 

Obrady opuścił radny Marcin Bedka. Obecnych 15 radnych. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nikogo nie będzie przepraszał, wyraził swoje zdanie zgodnie z prawdą,  

− jedyną instytucją kompetentną do wypowiadania się na temat stanu zanieczyszczeń powietrza jest 

WIOŚ, a nie GUS,  

− GUS posługuje się jedynie sumą danych wynikających z wydanych pozwoleń emisyjnych, a nie sumą 

emisji zanieczyszczeń, 

− GUS nie informuje ile kto i czego wyemitował, ale na jaką emisję wydana została zgoda, 

− jeśli ktoś ma zezwolenie na daną emisję to nie oznacza jeszcze, że to zostanie wyemitowane, 

− GUS ma tylko te dane, które otrzyma, a otrzymał tylko dane dotyczące pozwoleń emisyjnych, 

− radny nie rozumie podstawowych kwestii, 

− 31 grudnia opublikowano dane WIOŚ dla Województwa Zachodniopomorskiego, 

− radny wprowadza mieszkańców w błąd. 

 

Obrady opuścił radny Janusz Rautszko. Obecnych 14 radnych. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− GUS czerpie dane z różnych źródeł, także od WIOŚ,  

− radnemu wstyd, że Burmistrz opowiada takie rzeczy. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− radny powołuje się tylko na te dane, które są dla korzystne dla wypowiedzi radnego, a Burmistrz 

powołuje się na wyniki pomiarów. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− Przewodnicząca Rady Miasta wie, że kilka danych w tym roku zostało wprowadzonych ręcznie do 

urządzenia rejestrującego zanieczyszczenia powietrza i ta sprawa będzie wyjaśniana, 

− Burmistrz obraża urzędników GUS. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− jedynym dokumentem wiarygodnym jest raport WIOŚ. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− gdyby miał różne dane, z jednego źródła, że jest lepiej a z drugiego, że jest gorzej, to by sprawdził, 

− radny woli teorię spiskową, ale to co radny mówi to wszystko nieprawda, 

− rozumie, że radnemu jest przykro, że powietrze w Szczecinku poprawiło się, i że jakość powietrza 

poprawi zainstalowanie UTWS, 

− z tego względu pod koniec roku radny z rozpaczy będzie musiał się upić. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− gdy powstanie UTWS to będzie spalane więcej klejów, niż obecnie, 

− Burmistrz jest lekarzem, radny dziwi się, że jako onkolog Burmistrz nie widzi niczego złego w tym, że 

spala się kleje w ilości 18ton dziennie, a będzie ok. 22 tony dziennie, 

− to tylko świadczy o Burmistrzu, ma nadzieję, że przyjdzie czas, gdy z rozpaczy to Burmistrz się upije. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− skąd radny czerpie dane, że spalane jest 18 ton klejów, i że będzie spalanych 22 tony ? 

− przecież radny nie jest autorytetem w kwestii UTWS. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− to bardzo nowoczesna technologia, ale pod warunkiem, że spala się biomasę, a w Szczecinku będą 

spalane kleje, 

− Przewodnicząca Rady Miasta też jest lekarzem, i tak jak Burmistrz tez nie jest autorytetem w kwestii 

UTWS, gdyby Przewodnicząca Rady Miasta chciała, to też mogłaby takie dane uzyskać. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− radny nie ma racji. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− jest zniesmaczony wypowiedziami Przewodniczącej Rady Miasta. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wypowiedzi radnego ostatnio ocenił Sąd. 

 

Renata Rak radna: 

− w imieniu mieszkańców osiedla Trzesieka zwróciła się do Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o.  

w Szczecinku z pytaniem, czy istnieje możliwość zwiększenia liczby kursów autobusów miejskich do 

tego osiedla, bez zwiększania cen za bilety ? 

 

Tomasz Merk Dyrektor Zarz ądu Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− jeśli chodzi o zwiększenie ilości kursów to taka możliwość istnieje, ale wiąże się to z dodatkowymi 

kosztami, 

− zapewnił, że w Szczecinku nie jest przygotowywana podwyżka cen biletów autobusowych, oraz że 

Spółka przeanalizuje sugestię mieszkańców i radnej i przedstawi propozycję oraz jej skutki 

Burmistrzowi Miasta. 

 

Paweł Kwak radny: 

− zwrócił się do przedstawiciela PGK Sp. z o.o. w Szczecinku, czy po ostatniej wielkiej gołoledzi  

w Szczecinku Spółka wyciągnęła jakiekolwiek wnioski na przyszłość, np. poprzez zapewnienie  

w różnych punktach w mieście pojemników z solą i piaskiem? 

 

Wojciech Litorowicz PGK Sp. z .o.o. w Szczecinku: 

− zgadza się z radnym, że należy wyciągnąć wnioski, ale wnioski radnego są nie w pełni zasadne, 

− ustawienie pojemników z solą i pisakiem nie spełni swoich zadań, 

− Spółka w mijającym sezonie wydała więcej środków na zwalczanie skutków zimy, niż w sezonie 

poprzednim, 

− rzeczywiście pewne wnioski trzeba będzie wyciągnąć, ale nie takie, które proponuje radny. 

 

Paweł Kwak radny: 

− w innych miastach takie rozwiązania się sprawdzają, może chociaż doraźnie wprowadzić to także  

w Szczecinku ? 

 

Wojciech Litorowicz PGK Sp. z .o.o. w Szczecinku: 

− nie jest możliwe zabezpieczenie w ten sposób całego miasta w jednym dniu, 

− na razie zlecane są w tym zakresie usługi firmie zewnętrznej. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− 8 lutego złożył wniosek o zwołanie posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i jak do tej pory Komisja 

nie została zwołana, ani nie otrzymał odpowiedzi na swój w/w wniosek. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wyjaśniła, że wniosek przekazała Przewodniczącemu Komisji Ochrony Środowiska, ale nie może za 

niego dopowiadać, a Przewodniczący tej Komisji już jest nieobecny. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zwrócił się do Dyrektora Zarządu KM Sp. z o.o. w Szczecinku z pytaniem, jaka firma w ubiegłym roku 

wykonała oświetlenie na terenie bazy Spółki ? 

 

Tomasz Merk Dyrektor Zarz ądu Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− wykonała to firma LUKSUS, ale nie na terenie całej bazy, a tylko jej części. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zwrócił się do Dyrektora OSiR-u z pytaniem o taksówki wodne, gdy zajmował się tym SzLOT były  

3 taksówki wodne, ale one chyba nie funkcjonowały, obecnie przejął to OSiR, zaczyna się sezon 

wiosenny, czy latem taksówki te będą wykorzystywane ? 

 

Maciej Makselon Dyrektor OSiR: 

− żadna z tych taksówek wodnych obecnie nie nadaje się do wykorzystania, 

− trwają rozmowy ze szkutnikami w sprawie ich remontu, w celu doprowadzenia ich do stanu 

używalności. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− chodzi o zwrócenie uwagi na to, jak są wykorzystywane środki, chociażby z Programu CIVITAS 

RENASSAINCE, 

− kolejne pytanie dotyczy wypożyczalni rowerów, jak to się ma do tego, że był Program CIVITAS, który 

miał zapewnić takie wypożyczalnie rowerów, miały być wtedy nowe rowery, 

− co się stanie z wypożyczalniami rowerów zakupionymi w ramach Programu CIVITAS ? 

− czy zostaną wybrane nowe wypożyczalnie ? 

 

Maciej Makselon Dyrektor OSiR: 

− taksówki wodne funkcjonowały, podał tego przykłady, 

− wypożyczalnie rowerów były kupowane w latach 2008-2009 i były wykonane przez lokalne firmy, 

− obecnie przewidywane wypożyczalnie i poprzednie to dwa różne światy, 

− ileś osób już tamte wypożyczalnie obsłużyły, teraz będzie przetarg na zakup nowych, ale stare 

wypożyczalnie też będą wykorzystane. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− jako taksówki to te łódki chyba nie funkcjonowały, chyba tylko przypadkowo. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− taksówki wodne funkcjonowały, wypożyczalnie rowerów także, ale się po prostu zużyły, 
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− teraz będą nowoczesne po przeprowadzeniu procedury przetargowej, 

− były przypadki, że całe grupy turystów wypożyczały na raz komplet rowerów na cały dzień. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag i wyczerpanie porządku obrad, zamknęła sesję. 

 

Obrady Rady Miasta zako ńczono o godz. 13:20  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

    Protokołował:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

    Dariusz Krupski                Katarzyna Dudź 


